
Republika Slovenija 
OBČINA ZAGORJE OB SAVI 

Cesta 9. avgusta 5  
1410 Zagorje ob Savi 

 

tel.: 03 56 55 700 
fax: 03 56 64 011 
www.zagorje.si 
obcina.zagorje@zagorje.si 

OBČINSKI SVET 
 
Številka: 900-23/2017  
Datum: 19. 6. 2017 
   

Z A P I S N I K 
 
18. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 19. 6. 
2017, ob 18.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, 
Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Klemen Benko, Vladimir Poredoš, Simona Klukej, Simon 
Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Režun, Mitja Adamlje, Marija Ribič, 
Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Nina Pečnik, Ivo Klančišar; SLS -  Slavko Jelševar, Marija 
Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan Simončič; NSi – Natalija Stošicki, 
Primož Štendler (do 19.10); SD – Željko Železnik; DeSUS -  Anica Ule Maček 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Zori 
Kovač Ašič; Jelena Mlakar, vodja Oddelka za javne finance; Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka 
za gospodarske javne službe; Tatjana Podbregar, vodja Oddelka za okolje in prostor; 
Blanka Šmit, vodja Oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Nataša Jerman Rajh, 
strokovna sodelavka Oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Nina Jenko, 
strokovna sodelavka Oddelka družbene dejavnosti in gospodarstvo; Irena Murnc, 
AJPES; Vili Petrič, CEROZ; Gregor Brinjevec, SPZ; Sandi Grčar, Komunala Zagorje; 
Sebastjan Zmrzljak, MIR; Marko Kaluder, PP Zagorje ob Savi; Sabina Drobnič, 
Zasavske lekarne Zagorje; Irena Drašlar, načelnica UE Zagorje 
 
Opravičeno odsotna: Marjana Mlinarič Pikelj  
 
Župan je pozdravil svetnike in goste, ter spomnil, da se občinske seje vedno začnejo z 
minutami za kulturo. Spomnil je na peto obletnico smrti slovenskega kulturnika Poldeta 
Bibiča in prosil za predvajanje Bibičeve interpretacije pesmi o Zagorski dolini in s tem 
pričel s praznovanjem občinskega praznika. 
 
Župan je ugotovil sklepčnost. Od štiriindvajsetih svetnikov je bilo prisotnih triindvajset. 
Spomnil je, da Občinski svet Občine Zagorje ob Savi trenutno zaseda s štiriindvajsetimi 
člani, saj je Gašper Koprivšek zaradi službenih obveznosti odstopil.  

Župan je predlagal dnevni red:  
 

1. Sprejem zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta z dne 10. 4. 2017, zapisnika 
18. dopisne seje Občinskega sveta z dne 24. 4. 2017, zapisnika 19. dopisne seje 
Občinskega sveta z dne 15. 5. 2017 in zapisnika 20. dopisne seje z dne 13. 6. 
2017 
 

 



2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi  
 

4. Seznanitev s poslovanjem gospodarskih družb, samostojnih podjetnikov in 
zadrug v zasavski regiji v letu 2016 - povzetek 

 
5. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju podjetja Ceroz d.o.o. 

za leto 2016  
 

6. Predlog Odloka o spremembah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 
padavinske odpadne vode na območju občine Zagorje ob Savi 

7. Predlogi Odlokov o spremembah Odlokov o ustanovitvi javnih vzgojno-
izobraževalnih zavodov:  

- Osnovne šole Ivana Kavčiča, 
- Osnovne šole Ivana Skvarče in 
- Osnovne šole Toneta Okrogarja 

 
8. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Medobčinskega inšpektorata in 

redarstva Zasavje za leto 2016 ter obravnava in sprejem Ocene izvajanja 
občinskega programa varnosti Občine Zagorje ob Savi 
 

9. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Policijske postaje Zagorje za leto 
2016 

 
10. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Stanovanjskega 

podjetja Zagorje d.o.o. za leto 2016  
 

11. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Javnega podjetja 
Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. za leto 2016 
 

12. Predlog 2. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 

 
13. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
- Seznanitev z odstopno izjavo občinskega svetnika Gašperja Koprivška 
- Soglasje k imenovanju direktorja/direktorice zavoda Zasavskih lekarn Trbovlje 
- Imenovanje predstavnikov lokalne skupnosti v svet Zavoda za šport Zagorje ob 

Savi 
- Predlogi za podelitev občinskih priznanj Občine Zagorje ob Savi za leto 2017  
- Imenovanje nadomestnega člana v Odbor za javne finance 

 
Člani Občinskega sveta so prejeli gradivo v elektronski obliki. Nahaja se na spletni strani 
Občine Zagorje ob Savi www.zagorje.si.  
 
Ker ni bilo pripomb niti komentarjev, je dal župan dnevni red na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so predlagani dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta 
sprejeli SOGLASNO s 23 glasovi ZA.  

http://www.zagorje.si/


 

K 1. točki 

Sprejem zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta z dne 10. 4. 2017, zapisnika 18. 
dopisne seje Občinskega sveta z dne 24. 4. 2017, zapisnika 19. dopisne seje 

Občinskega sveta z dne 15. 5. 2017 in zapisnika 20. dopisne seje z dne 13. 6. 2017 
 

Župan je odprl razpravo in predal besedo Anici Ule Maček.  

Anica Ule Maček je komentirala zapisnik devetnajste dopisne seje. Pohvalila je odziv 
svetnikov in svetnic, ki so glasovali za najnujnejšo obnovo Proletarca.  

Župan se je zahvalil Anici Ule Maček in dal zapisnike na glasovanje.  

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 23 glasovi ZA sprejeli zapisnike sej. 
 

K 2. točki 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

Župan je povedal, da je bilo prejeto eno vprašanje in besedo predal Primožu Štendlerju.  

Primož Štendler se je zahvalil za besedo in obrazložil prvo pobudo. Zanj je 
nesprejemljivo, da se na korespondenčnih sejah glasuje o investicijah z visoko 
vrednostjo. Ker svetniki ne morejo pridobiti vseh informacij, ki so potrebne za pravilno 
odločitev. Predlagal je, da se v takem primeru počaka na prvo redno sejo ali da se skliče 
izredna seja. V okviru drugega vprašanja ga je zanimalo, kdaj bo na seji Občinskega 
sveta Občine Zagorje ob Savi vrednostno obravnavana celotna investicija v Evropark. 
Na dopisni seji je bila na glasovanje postavljena investicija pump-track. Tretje vprašanje 
se je nanašalo na sestanek v zvezi z izgradnjo telovadnice Osnovne šole Toneta 
Okrogarja. Pri četrtem vprašanju ga je zanimalo, če bo Občina Zagorje ob Savi ukinila 
telovadbo v vrtcih.  

Župan je najprej odgovoril, da telovadba v vrtcih nikakor ne bo ukinjena. 

Župan se je zahvalil za vprašanja in odgovoril na prvo vprašanje. Razložil je, da takšno 
delovanje temelji na zaupanju županu in občinski upravi, bo pa predlagal, da Občinski 
svet Občine Zagorje ob Savi to temo podrobneje obravnava.  

V zvezi z drugim vprašanjem je župan razložil, da celotna investicija v Evropark ni 
zaključena celota in tudi vse investicije ne bodo občinske.  Občina je športnikom in 
nevladnim organizacijam predstavila, kako naj bi potekala okvirna razvojna strategija 
Evroparka. Idejne zasnove so usklajene z vsemi društvi, tudi z vsemi investitorji. Tako je 
en del že namenjen tehnološkemu parku.  

Glede Osnovne šole Toneta Okrogarja  je župan odgovoril, da obljube, ki so bile dane, 
držijo. Razložil je, da je projekt tik pred vložitvijo zahteve za gradbeno dovoljenje. 

Župan je predal besedo Primožu Štendlerju.  

Primož Štendler je predlagal, da se na korespondenčnih sejah dovoli le glasovanje za 
projekte, ki jih financira Občina Zagorje ob Savi. Glede Evroparka je obrazložil, da bi 
svetniki oziroma on želel imeti okvirno vrednost samega projekta zaradi boljšega 



pregleda nad investicijo.  

Župan je predlagal predstavitev na seji skupaj s predsednikom Odbora za okolje in 
prostor. Vprašanje številka ena pa bo pobuda pri pripravi proračuna za leto 2018.  

Župan je predal besedo Nataliji Stošicki.  

Natalija Stošicki je komentirala pobudo Primoža Štendlerja o celoviti finančni 
konstrukciji Evroparka. Povedala je, da so na Odboru za finance že postavili to 
vprašanje in dobili odgovor, da bo vrednost znana po prehodu strategije iz idejne faze. 
Če bo strategija realizirana postopno, Odbor za finance pričakuje te projekte v pregled. 
Za naslednjo sejo je želela točko dnevnega reda glede informiranja o projektih.  

Župan je predlagal sklep, da Oddelek za okolje in prostor pripravi konkretno oceno, če 
tudi se bo spreminjala.  

Župan se je zahvalil Nataliji Stošicki in predlagal naslednjo točko. 

 

K 3. točki 

Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
 

Župan je spomnil, da je na zadnji seji občinskega sveta predstavil problematiko Spektra, 
d.o.o. Sklep vlade je, da Stanovanjski sklad Republike Slovenije postane lastnik Spektra, 
d.o.o. in se tako ohrani socialna varnost najemnikov. Povedal je, da je postal predsednik 
Razvojnega sveta zasavske regije. Zahteval je, da se povrnejo sredstva, ki so bila 
namenjena Spektru, d.o.o. za obnovo stanovanj, a so bila dana za zaprtje rudnika.  

Župan je spomnil, da sta bila prejšnji teden zaključena dva razpisa, za obnovo državnih 
cest (Sopota-Podkum, Ruardi). V roku enega meseca naj bi se dela pričela. Sredstva za 
obnovo teh cest so delno republiška in delno občinska. Razložil je, da se bo Občina 
Zagorje ob Savi prijavila na razpis za obnovo ceste od čistilne naprave do semaforja. V 
teh dneh je bila zaključena sanacija ceste in pločnika ter infrastrukture v Toplicah med 
Zagorjem in Kisovcem.  

Župan je nadaljeval s temo plazu Čemšenik. Razložil je, da je bil objavljen razpis za 
izvajalca gradbenih del.  

Pri investicijah je župan omenil še preplastitve določenih cest, semaforizacijo križišča pri 
trgovini Spar ter projekt prehoda za pešce na Mlinšah.  

Župan je spomnil na pritožbo Občine Zagorje ob Savi zoper Sklep agencije Republike 
Slovenije za okolje na okoljevarstveno dovoljenje za družbo Kum-plast d.o.o. Na temo 
varstva okolja bo sklical zbor krajanov KS Kisovec-Loke.   

Župan je poročilo o tekočih aktivnostih nadaljeval z novico o nakupu 12 defibrilatorjev.  

Župan je predlagal sklepa - o najemu prostorov upravne zgradbe SVEA in o 
Investicijskem programu za projekt »Obnove občinskih cest v letu 2017«.  

Župan je povedal, da je Zasavje pridobilo približno 20 milijonov evrov. Pri spremembi 
operativnega programa iz naslova evropskih sredstev.  

Župan je dal sklepa na glasovanje.  



Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 23 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet  Občine Zagorje ob Savi soglaša in hkrati nalaga županu, da: 
 

- vodi vse aktivnosti v zvezi z oddajo v najem dela poslovnih prostorov, ki se nahajajo v 
poslovni stavbi »UPRAVNE STAVBE SVEA ZAGORJE« družbi SVEA INTERIER d.o.o. 
 
Poslovna stavba z ID oznako  1886-1281 in poslovna stavba z ID oznako 1886-1282 se 
nahajata na parceli 1776/1 katastrska občina 1886 Zagorje-mesto, na naslovu 
Kolodvorska cesta 2, Zagorje ob Savi.  
 
- na podlagi 17. člena Odloka o oddajanju poslovnih prostorov v najem (Ur. list RS, št. 
81/2004- uradno prečiščeno besedilo) v najemni pogodbi določi drugačno višina 
najemnine, kot bi bila izračunana po citiranem odloku, upoštevaje urejenost poslovnega 
prostora, območje, kjer se poslovni prostor nahaja, namembnost poslovnega prostora, 
ponudbo najemnika in druge okoliščine v konkretnem primeru. 
 
- vodi vse aktivnosti za čim prejšnjo realizacijo tega sklepa. 
 

2. Ta sklep velja takoj. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 23 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Potrdi se Investicijski program (IP) za projekt/program: »Obnove občinskih cest v letu 
2017«, ki ga je v juniju 2017 izdelala občinska uprava Občine Zagorje ob Savi. 

 
2. Vrednost investicije po tekočih/stalnih cenah znaša 572.400,00 EUR (z vključenim 

davkom na dodano vrednost). 
 

3. Vir financiranja:  

 Občinski proračun: 124.138,00 EUR (PP 10010 »Investicije in investicijsko vzdrževanje 
občinskih cest«) 

 Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo (ZFO): 
- nepovratna: 179.305,00 EUR in 

            - povratna: 268.957,00 EUR. 
 

4. Dinamika izvedbe: V proračunskem letu 2017. 
 

5. Odobri se izvedba investicije. 
 

6. Ta sklep velja takoj. 
 
Župan je dal besedo Alojziji Kralj.  

Alojzijo Kralj je zanimalo, na kaj se nanaša Sklep agencije RS za okolje.  

Župan je razložil, da morata biti javnost in Občinski svet Občine Zagorje ob Savi 
informirana, in da mora biti lokalna skupnost vključena v izdajo okoljevarstvenega 
dovoljenja. Lokalna skupnost z okoljevarstvenim dovoljenjem ni bila predhodno 
seznanjena.  



Župan je na govorniški oder povabil Tatjano Podbregar, vodjo Oddelka za okolje in 
prostor.  

Tatjana Podbregar je razložila, da je Občina Zagorje ob Savi vložila pritožbo na prvo 
stopnjo, na ARSO, ker lokalna skupnost pri izdaji okoljevarstvenega dovoljenja ni bila 
stranka v postopku niti ni bila javnost seznanjena z dovoljenjem in da želijo, da se 
upoštevajo predvsem parametri za zrak. Pritožba je bila zavrnjena iz razloga, da lokalna 
skupnost ni stranka v postopku. Občina je iz istih razlogov podala pritožbo na drugo 
stopnjo, na MOP.  

Župan se je zahvalil Tatjani Podbregar in predal besedo Slavku Jelševarju.  

Slavka Jelševarja je zanimalo, kakšno dejavnost opravlja Kum-plast d.o.o., da je bilo 
potrebno okoljevarstveno dovoljenje.   

Tatjana Podbregar je razložila, da se družba Kumplast d.o.o. ukvarja s predelavo 
plastike.  

Župan je predal besedo Željku Železniku. 

Željko Železnik je podal vprašanje v zvezi s sanacijo dela ceste pri Prečni poti.  

Župan ga je prekinil z odgovorom, da bo cesta urejena v teh dneh.  

K 4. točki 

Seznanitev s poslovanjem gospodarskih družb, samostojnih podjetnikov in 
zadrug v zasavski regiji v letu 2016 - povzetek 

 

Župan je na govorniški oder povabil Ireno Murnc, vodjo izpostave AJPES Trbovlje.  

Irena Murnc se je zahvalila za vabilo in predstavila nekaj statističnih dejstev o zasavski 
regiji v letu 2016 in v primerjavi s preteklimi leti - kje je Zagorje ob Savi v regiji, 
primerjava z ostalimi tremi občinami (Trbovlje, Hrastnik, Litija) in kje je Zagorje ob Savi v 
primerjavi z ostalo Slovenijo kot povprečjem. Iz statističnih podatkov je bilo razvidno 
okrevanje oziroma  boljša gospodarska situacija v zasavski regiji.  

Župan se je zahvalil Ireni Murnc in spomnil, da je v zaključni fazi osnutek Zakona o 
razvoju zasavske regije. 

K 5. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju družbe  
Ceroz d.o.o. za leto 2016 

 

Župan je na govorniški oder povabil Vilija Petriča, direktorja družbe Ceroz d.o.o., da je 
podal poročilo.  

Vili Petrič je razložil, da je potekalo poskusno obratovanje družbe od januarja do 
avgusta 2016. Potem so bila pridobljena vsa uporabna dovoljenja. Poročilo je nadaljeval 
s statističnimi podatki za leto 2016 in kasneje s primerjavo z letom 2015. Povedal je, da 
so začeli polniti tretje odlagalno polje. Pridobili bodo dovoljenje za spremembo OVD-ja. 
Upravičeno se je pohvalil, da ima Ceroz d.o.o. edini v Republiki Sloveniji kompost prve 
kvalitete. Omenil je finančno stanje in obiske šolarjev. Poročilo je zaključil s statističnimi 
podatki po občinah, s številom zaposlenih, z načrti za prihodnost, ko nameravajo še 



zaposlovati zaradi pridobitve okoljevarstvenega dovoljenja in z opozorilom na težavo 
alternativnega goriva, ki nastaja pri proizvodnji v sortirnici.  

Župan se je zahvalil Viliju Petriču in dodal, da je poročilo obravnaval tudi Odbor za 
okolje in prostor. 

Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor je povedal, da je odbor 
obravnaval poročilo. V razpravi so člani odbora Ceroz d.o.o. in njegovo vodstvo pohvalili. 
Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme to poročilo. 

Župan se je zahvalil Ivu Klančišarju in odprl razpravo. 

Natalijo Stošicki je zanimalo, koliko je skupno izkoriščenih kapacitet. 

Vili Petrič je odgovoril, da je izkoriščeno vse, razen 25% v sortirnici, kar pomeni 
500.000,00 EUR dodatnih prihodkov, ko bo tudi to. 

Župan se je zahvalil in spomnil, da imajo občani Občine Zagorje ob Savi subvencioniran 
odvoz odpadkov. 

Župan se je zahvalil Viliju Petriču in dal sklep na glasovanje. 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil z Letnim poročilom o 
poslovanju podjetja Ceroz, d.o.o. za leto 2016 in nanj ni imel pripomb.  

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 

K 6. točki 

Predlog Odloka o spremembah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 
padavinske odpadne vode na območju občine Zagorje ob Savi 

Župan je predal besedo Ivu Vrtačniku, vodji Oddelka za gospodarske javne službe. 

Ivo Vrtačnik je razložil, da Uredba o metodologiji za oblikovanje cen obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja  narekuje, da je potrebno oblikovati ceno tudi 
za praznjenje zaprtih greznic in malih komunalnih čistilnih naprav. Sistem narekuje 
mesečno zaračunavanje in praznjenje vsake tri leta. Odlok Občine Zagorje ob Savi v 39. 
členu določa, da se zaprte greznice praznijo na poziv javni službi (Javno podjetje 
Komunala Zagorje d.o.o.). Občinska uprava in revizor Javnega podjetja Komunala 
Zagorje d.o.o. predlagata, da se ta določba ohrani v spremembi odloka. 

Župan se je zahvalil Ivu Vrtačniku in dal besedo Ivu Klančišarju. 

Ivo Klančišar je povedal, da se člani Odbora za okolje in prostor strinjajo, da do leta 
2021 ostane praznjenje zaprtih greznic na poziv in pravno-formalno zapisano v 
spremembi odloka. Člani odbora predlagajo Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi, 
da sprejme sklepa o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode na območju Občine Zagorje ob Savi po 
skrajšanem postopku in da ta odlok začne veljati po objavi v Uradnem listu RS. 

Župan se je zahvalil Ivu Klančišarju in odprl razpravo. 



Župan je dal sklep na glasovanje. 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Sprejmejo se spremembe in dopolnitve Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode na območju občine Zagorje ob Savi 
(Uradni list RS, št. 111/2013) po skrajšanem postopku. 

 
2. Odlok o spremembah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 

odpadne vode na območju občine Zagorje ob Savi se objavi v Uradnem listu 
Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan  po objavi. 

 
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 

K 7. točki 

Predlogi Odlokov o spremembah Odlokov o ustanovitvi javnih vzgojno-
izobraževalnih zavodov: Osnovne šole Ivana Kavčiča, Osnovne šole Ivana 

Skvarče in Osnovne šole Toneta Okrogarja 
 

Župan je predal besedo Blanki Šmit, vodji Oddelka za družbene dejavnosti in 
gospodarstvo. 

Blanka Šmit se je zahvalila županu in pozdravila svetnike. Povedala je, da je Oddelek 
za družbene dejavnosti in gospodarstvo pripravil spremembe treh Odlokov o ustanovitvi 
javnih vzgojno-izobraževalnih zavodov: Osnovne šole Ivana Kavčiča, Osnovne šole 
Ivana Skvarče in Osnovne šole Toneta Okrogarja. Ker so spremembe manjše, je 
predlagala, da jih občinski svetniki sprejmejo po hitrem postopku. V Odloku o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda: Osnovna šola Toneta Okrogarja se spreminja 
le napačno napisan sedež zavoda, ki je na Šolski ulici 1 in ne na Šolski cesti 1. V 
Odlokih o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda: Osnovna šola Ivana 
Kavčiča in Osnovna šola Ivana Skvarče je prišlo do sprememb v sedmih členih – šolski 
okoliši. K tem spremembam sta dali osnovni šoli in krajevni skupnosti soglasje. 

Župan se je zahvalil Blanki Šmit in predal besedo Mariji Ribič, predsednici Odbora za 
šolstvo in kulturo. 

Marija Ribič je povedala, da je Odbor za šolstvo in kulturo obravnaval predloge za 
spremembo Odlokov o ustanovitvi javnih vzgojno-izobraževalnih zavodov: Osnovne šole 
Ivana Kavčiča, Osnovne šole Ivana Skvarče in Osnovne šole Toneta Okrogarja. Člani 
odbora Občinskemu svetu predlagajo, da sprejmejo predlagane spremembe in po hitrem 
postopku. 

Župan se je zahvalil Mariji Ribič in odprl razpravo.  

Ker ni bilo komentarjev, je dal župan sklep na glasovanje. 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda »Osnovna šola Toneta Okrogarja« - po hitrem postopku.  

2. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 



zavoda »Osnovna šola Toneta Okrogarja« se objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije in prične veljati naslednji dan po objavi.  

 
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja.   

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda »Osnovna šola Ivana Skvarče« - po hitrem postopku. 

 
2. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda »Osnovna šola Ivana Skvarče« se objavi v Uradnem listu RS in prične 
veljati prvi dan po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda »Osnovna šola Ivana Kavčiča« - po hitrem postopku. 

 
2. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda »Osnovna šola Ivana Kavčiča« se objavi v Uradnem listu RS in prične 
veljati prvi dan po objavi. 

 
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 

K 8. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Zasavje za leto 2016 ter obravnava in sprejem Ocene izvajanja 

občinskega programa varnosti Občine Zagorje ob Savi 
 

Župan je na govorniški oder povabil Sebastjana Zmrzljaka, vodjo Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Zasavje (MIR), da je podal poročilo. 
 
Sebastjan Zmrzljak je povedal, da so statistični podatki zajeti v gradivu, da je bil v 
lanskem letu nadzor usmerjen v preventivno delovanje na vseh področjih, ki jih MIR 
nadzira. Izvedene so bile številne akcije nadzora, samostojno ali v sodelovanju s 
Policijsko postajo Zagorje. Povzel je nekaj statističnih podatkov. V okviru finančnega 
poročila je povzel, da so bila sredstva porabljena v mejah predvidenih sredstev, 
ministrstvo je povrnilo sofinancirani delež. Ocena občinskega programa varnosti je na 
zadovoljivi ravni. 
 
Župan se je zahvalil Sebastjanu Zmrzljaku in odprl razpravo. 
 
Anica Ule Maček je vprašala, kdaj si nekdo zasluži plačilni nalog in kdaj opozorilo pri 
mirujočem prometu. Kakšna je presoja? Skrbi jo, ker je največ prekrškov mirujočega 
prometa zaradi parkiranja na interventnih poteh in na prostorih za invalide. Zanima jo, če 
lahko MIR naredi več. 
 



Sebastjan Zmrzljak je razložil, da je so te številke statistika, ker je so prekrški 
mirujočega prometa zaradi parkiranja na interventnih poteh in na prostorih za invalide 
bolj nadzirani. Številka je visoka, a so se vse kršitve, generalno gledano, zmanjšale. 
Glede prvega vprašanja je poudaril, da ima redar diskrecijsko pravico. Če je redar na 
terenu v stiku s kršiteljem, lahko presodi, če je opozorilo zadosten ukrep. 
 
Ker ni bilo več vprašanj ali pobud, je dal župan predlagana sklepa na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Občine Zagorje ob Savi. 

 
2. Sklep velja z dnem sprejema. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil z letnim 
poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva Zasavje za leto 2016 in nanj 
ni imel pripomb. 

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
K 9. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom Policijske postaje Zagorje 
 za leto 2016 

 
Župan je na govorniški oder povabil Marka Kaludra, pomočnika komandirja Policijske 
postaje Zagorje ob Savi, da je podal poročilo. 
 
Marko Kaluder je v imenu zaposlenih na PP Zagorje ob Savi pozdravil vse prisotne. 
Povzel je statistične podatke na področju kriminalitete in jih primerjal z letom 2015. 
Ocenil je, da je stanje kriminalitete na območju Občine Zagorje ob Savi še vedno 
ugodno. Obnovil je še statistične podatke na področju vzdrževanja javnega reda in jih 
primerjal z letom 2015. Povečalo se je tudi število kršitev Zakona o proizvodnji in 
prometu s prepovedanimi drogami in Zakona o javnih zbiranjih. Povečalo pa se je tudi 
število prijav javnih prireditev. Stanje v varnosti cestnega prometa je bilo primerljivo z 
letom 2015, a v letu 2016 brez smrtnih žrtev. Preventivno delo se bo nadaljevalo. 
Zahvalil se je lokalni skupnosti za pomoč pri varni poti šolarjev v šolo ob začetku 
šolskega leta. 
 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Ivo Klančišar je pohvalil delo Policijske postaje Zagorje ob Savi. Spomnil je, da  s 
policijo ob začetku šolskega leta sodelujejo tudi avto moto društva. Omenil je tudi 
korektno sodelovanje policije in gasilcev. 
 
Tudi župan je pohvalil sodelovanje med policijo in gasilci. 
 



Anica Ule Maček je pohvalila delo policije na področju preventive z mlajšimi in 
starejšimi občani. Zanimalo jo je, kako je statistično z nasiljem nad starejšimi. 
 
Marko Kaluder je nanizal statistične podatke in razložil, da se stanje po letih skoraj ne 
spreminja. 
 
Natalija Stošicki je poudarila, da je varnost vrednota, ki pa na žalost ni več 
samoumevna. V Zagorju se počuti varno, kar gre zahvala predvsem policistom Policijske 
postaje Zagorje ob Savi. Postavila je vprašanje glede povečanega števila ukrepov s 
področja prepovedanega prometa z drogami. Je bilo to zato, ker so bili policisti bolj 
usmerjeni v to področje ali zato, ker je prišlo do povečanja prepovedanega prometa z 
drogami. 
 
Marko Kaluder je povedal, da so to kazniva dejanja, ki so družbi povsem 
nesprejemljiva, zato je zlorabi prepovedanih drog namenjen poseben poudarek. 
Statistični prikazi so variabilni, edino pomembno pa je, da bodo otroci varni in jim 
prepovedane droge ne bodo dostopne. 
 
Natalija Stošicki je vprašala, če potekajo na to temo izobraževanja na šolah. 
 
Marko Kaluder je pritrdil in dodal, da poskušajo ozavestiti mlade ne le o škodljivosti 
prepovedanih drog, ampak tudi cigaret. Zato skozi pogovor učijo o zdravem življenju. 
 
Ker ni bilo več vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil z letnim 
poročilom PP Zagorje ob Savi za leto 2016 in nanj ni imel pripomb. 

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
K 10. točki 

 
Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Stanovanjskega 

podjetja Zagorje d.o.o. za leto 2016 
 
Župan je na govorniški oder povabil Gregorja Brinjevca, direktorja Stanovanjskega 
podjetja Zagorje d.o.o., da je podal poročilo. 

 
Gregor Brinjevec je pozdravil prisotne in povedal, da je Stanovanjsko podjetje Zagorje 
d.o.o. (SPZ) v letu 2016 poslovalo dobro. Nanizal je precej statističnih podatkov. Omenil 
je tudi pogodbeno sodelovanje z odvetnikom, ki pomaga strankam SPZ pri urejanju 
nepremičninskih zadev. Omenil je, da je bila dosežena rešitev v zvezi s prodajo 
Spektrovih stanovanj, ki je še vedno največji stanodajalec v Zasavju, kar pomembno 
vpliva na reševanje socialne stanovanjske problematike. SPZ je nadaljeval z 
energetskimi sanacijami fasad in zamenjavo azbestnih streh, tako da azbestnih streh na 
večstanovanjskih objektih, ki jih upravlja SPZ, ni več. Naštel je še nekaj njihovih storitev. 
Omenil je problematiko ogrevanja in precejšen prihranek na objektih, ki so energetsko 
sanirani. Težava so trdovratni dolžniki in upravljanje pri poslovnih prostorih. 



Župan se je zahvalil Gregorju Brinjevcu in dodal, da je podal zahtevo za ureditev 
sanitarne vode v poletnem času. Sistem je bil vzpostavljen v mestnem jedru, tako da so 
se višine položnic znižale za 2,5-krat in tudi vpliv na okolje se je izboljšal. 
 
Župan je odprl razpravo in predal besedo Ivu Klančišarju, predsedniku Odbora za okolje 
in prostor. 
 
Ivo Klančišar je povedal, da je odbor obravnaval poročilo. Vsi kazalci kažejo na dobro 
poslovanje SPZ, zato člani odbora predlagajo Občinskemu svetu Občine Zagorje ob 
Savi, da to poročilo sprejme. 
 
Ker ni bilo več vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Poslovnim poročilom 
Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi, d.o.o. za leto 2016 in nanj ni imel 
pripomb.  

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
K 11. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Javnega podjetja 
Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. za leto 2016 

 
Župan je na govorniški oder povabil Sandija Grčarja, direktorja Javnega podjetja 
Komunala Zagorje ob Savi d.o.o., da je podal poročilo. 
 
Sandi Grčar je pozdravil vse prisotne. Nanizal je statistične podatke v okviru 
zaposlovanja, energetike, vodooskrbe, čistilne naprave, kanalizacije, zbiranja in odvoza 
odpadkov, odpadnih nagrobnih sveč, bioloških odpadkov, mešanih komunalnih 
odpadkov, nevarnih odpadkov, kosovnega odpada, zbirnega centra, pokopališke 
dejavnosti, vzdrževanja javnih poti, zimske službe, javne razsvetljave, tržnice, prihodkov, 
odhodkov. S poslovanjem so zadovoljni. Dobili so tudi pozitivno mnenje revizije. 
 
Župan se je zahvalil Sandiju Grčarju, odprl razpravo in predal besedo Ivu Klančišarju, 
predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Ivo Klančišar je povedal, da je odbor temeljito obravnaval poročilo. Delo Javnega 
podjetja Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. je zelo dobro, zato člani odbora predlagajo 
Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi, da to poročilo sprejme. 
 
Slavko Jelševar se je pridružil pohvali k zglednemu poslovanju Komunale. Zanimalo ga 
je stanje pokopališča v Zagorju. Predvsem dovozne in dostopne poti.  
 
Sandi Grčar je potrdil Slavku Jelševarju, da pokopališče ne zadeva samo Komunale, 
ampak tudi lastnika. Da pokopnih mest zmanjkuje, zato so bile narejene idejne zasnove 
oziroma rešitve, tja pa so umeščene tudi poti.  
 
Bojan Simončič je podal pobudo, da se dobiček porazdeli med plačnike položnic. 



Sandi Grčar je povedal, da gre del dobička v druge rezerve iz dobička, del pa v 
proračun občine, zato je za lansko leto zadeva ad acta. Delujejo v skladu z Uredbo o 
metodologiji oblikovanja cen, ki določa količinske in vrednostne poračune. K sreči je 
trenutno stanje tako, da ni treba spreminjati cen. Rezultat storitve vsako leto malo niha. 
Nikakor pa si ne želi, da bi bile cene nižje, potem pa bi prišlo do poračuna. 
 
Župan je dodal, da 20.000,00 EUR dobi občina v proračun, 60.000,00 EUR pa da 
občina za subvencijo za odvoz smeti. 
 
Ker ni bilo več vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil z Letnim poročilom o 
poslovanju Javnega podjetja Komunala Zagorje, d.o.o. za leto 2016 in nanj ni 
imel pripomb.  

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
K 12. točki 

Predlog 2. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 

Župan je na govorniški oder povabil Zori Kovač Ašič. 

Zori Kovač Ašič je pozdravila vse prisotne. Razložila je, da so strokovne službe Občine 
Zagorje ob Savi pripravile Predlog 2. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. Sprememba je krajša. 
Vsebuje načrt pridobivanja in načrt razpolaganja z občinskim stvarnim premoženjem. 
Občina načrtuje pridobivanje nepremičnin, ki v naravi predstavljajo prometno 
infrastrukturo in hodnik za pešce. Pri prodaji pa občina na pobudo posameznikov 
načrtuje odsvojitev šestih paketov nepremičnin. Strokovne službe Občine Zagorje ob 
Savi predlagajo, da se sklepa sprejmeta. 

Župan se je zahvalil Zori Kovač Ašič, odprl razpravo in predal besedo predal besedo Ivu 
Klančišarju, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Ivo Klančišar je povedal, da so člani odbora mnenja, da se ukine status javnega dobra 
in da se sprejme 2. sprememba in dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. 

Ker ni bilo vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 2. spremembo in dopolnitev 
Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 
2017 v predloženi vsebini, kot sestavni del proračuna Občine Zagorje ob Savi za 
leto 2017 in prične veljati z dnem sprejema.  
 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 



Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 
1. S tem sklepom se nepremičnini ID znak: parcela 1886 1900/5 (katastrska občina 

1886 Zagorje-mesto parcela 1900/5 v izmeri 316 m2) odvzame oziroma ukine 
status javnega dobra. 
 

2. Nepremičnina navedena v prejšnjem členu tega sklepa se po ukinitvi statusa 
javnega dobra prenese v last in posest Občine Zagorje ob Savi. 

 
3. Navedena nepremičnina izgubi status javnega dobra na podlagi ugotovitvene 

odločbe, ki jo po uradni dolžnosti v skladu z ZGO-1 izda občinska uprava Občine 
Zagorje ob Savi. Po pravnomočnosti odločbe se pri zemljiškoknjižnem sodišču, 
preko portala e-sodstvo Vrhovnega sodišča Republike Slovenije, predlaga 
vknjižba lastninske pravice v korist Občine Zagorje ob Savi. 

 
4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike 

Slovenije. 
 

K 13. točki 

Volitve, imenovanja, razrešitve: 
 

- Seznanitev z odstopno izjavo občinskega svetnika Gašperja Koprivška 
- Soglasje k imenovanju direktorja/direktorice zavoda Zasavskih lekarn Trbovlje 
- Imenovanje predstavnikov lokalne skupnosti v svet Zavoda za šport Zagorje ob 

Savi 
- Predlogi za podelitev občinskih priznanj Občine Zagorje ob Savi za leto 2017  
- Imenovanje nadomestnega člana v Odbor za javne finance 

 
Župan je spomnil, da je uvodoma že oznanil, da je Gašper Koprivšek zaradi službenih 
obveznosti odstopil, zato se postopek na novo odpre, seznani se Volilna komisija.  
 
Župan je predal besedo Mitji Adamljetu. 
 

Mitja Adamlje je povedal, da je Gašper Koprivšek podal odstopno izjavo zaradi pogoste 
odsotnosti. Kot predsednik Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se 
mu zahvaljuje za sodelovanje. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
predlagala, da se sprejme ugotovitveni sklep, da Gašper Koprivšek odstopa z mesta 
člana Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, in da se oblikuje poziv, da se zvrstijo 
postopki za imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi. 

Župan je dal predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sklep sprejeli v naslednji obliki: 
 

1. Zaradi odstopa Gašperja Koprivška s funkcije člana Občinskega sveta 
Občine Zagorje ob Savi mu preneha mandat člana Občinskega sveta Občine 
Zagorje ob Savi in s tem mandat  v vseh organih Občinskega sveta.  

 
2. Njegov mandat se v skladu s 30. členom Zakona o lokalnih volitvah (Uradni 
list RS, št. 94/07, 45/08 in 83/12) prenese na naslednjega kandidata za člana 



občinskega sveta iz Stranke modernega centra.  
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 
Župan je dal besedo ponovno Mitji Adamljetu. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
obravnavala soglasje k imenovanju direktorja/direktorice zavoda Zasavskih lekarn 
Trbovlje in predlagala Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi, da poda pozitivno 
soglasje k imenovanju Sabine Drobnič za direktorico zavoda Zasavskih lekarn Trbovlje. 
 
Župan je povedal, da je na seji tudi Sabina Drobnič, če bi kateri od svetnikov imel 
vprašanje zanjo. 
 
Ker ni bilo vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sklep sprejeli: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja soglasje svetu zavoda Zasavske 
lekarne Trbovlje k imenovanju Sabine Drobnič, rojene 6. 6. 1973, stanujoče na 
naslovu Sallaumines 5b v Trbovljah, za direktorico zavoda Zasavske lekarne 
Trbovlje.  
 

2. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 
 
 
Župan je dal besedo ponovno Mitji Adamljetu. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala sklep, da se za predstavnike ustanovitelja v Svet zavoda Zavod za šport 
Zagorje ob Savi imenujejo Rudi Medved, Domen Pociecha in Ferdinand Košir. 
 
Ker ni bilo vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sklep sprejeli: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za predstavnike ustanovitelja v svet 
javnega zavoda Zavod za šport Zagorje ob Savi za naslednje mandatno obdobje 
imenuje 

- Rudija Medveda,  
- Domna Pociecho in  
- Ferdinanda Koširja.  

  
2. Ta sklep velja takoj 

 
Župan je dal besedo ponovno Mitji Adamljetu. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
v letošnjem letu prejela kar precej predlogov za podelitev občinskih priznanj Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2017. Komisija je vse predloge temeljito pretehtala in se odločila, 
da izjemoma predlaga občinskemu svetu, da podeli pet priznanj:  



 zlata plaketa:  
1. EVJ Elektroprom 
2. XELLA Porobeton 
3. Studio Moderna 
4. Tanja Starc 

 Srebrna plaketa 
1. Ekokrog 

 
Komisija je predlagala občinskemu svetu, da se dopolni pravilnik, ki bi tako ob izjemnih 
priložnostih dopuščal podelitev več kot štirih priznanj. Komisija pa je še predlagala 
občinskemu svetu, da razmisli o podelitvi Županovega priznanja v letošnjem letu. 
 

Župan se je zahvalil Mitji Adamljetu. Dodal je, da se bo pripravila sprememba pravilnika 
in poudaril, da bo letos podeljeno Županovo priznanje. 

Ker ni bilo vprašanj ali pobud, je dal župan predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2017 podeli podjetju EVJ 
Elektroprom d.o.o. , Loke pri Zagorju 22, 1412 Kisovec 

 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega 

sveta dne 3. avgusta 2017. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2017 podeli podjetju Xella 
porobeton SI d.o.o, Loke pri Zagorju 64, 1412 Kisovec 

 

2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 
3. avgusta 2017. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2017 podeli podjetju STUDIO 
MODERNA d. o. o ., Podvine 36, 1410 Zagorje ob Savi  

 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

3. avgusta 2017. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 



Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2017 podeli Tanji Starc, Cankarjev 
trg 14, 1410 Zagorje ob Savi 

 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

3. avgusta 2017. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Srebrna plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2017 podeli društvu za 
naravovarstvo in okoljevarstvo Eko Krog, Ravenska vas 3, 1410 Zagorje ob Savi  

 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

3. avgusta 2017. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

Župan je dal besedo ponovno Mitji Adamljetu. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala sklep, da se v Odbor za javne finance imenuje Bojana Simončiča, in 
predlagala občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Željko Železnik je komentiral, da predloga ne bo podprl, ker bi stranka lahko našla 
boljšega kandidata. 
 
Natalija Stošicki, predsednica Odbora za javne finance, je povedala, da je delo odbora 
precej zahtevno, da pa bo nadomestnega člana podprla. 
 
Župan je dal predlagani sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so z 20 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sklep sprejeli: 
 

1. V Odbor za javne finance Občine Zagorje ob Savi se za preostanek mandata 
imenuje nadomestni član Bojan Simončič, stanujoč Na bregu 10, 1410 Zagorje z 
liste SDS.  

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
 
Župan se je vsem zahvalil za sodelovanje in zaželel prijeten večer. 
 
Seja se je zaključila ob 20.39. uri. 
 
 
 



 
Zapisnik zapisala: 
Nina Centrih 
 
 
 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE                                                         ŽUPAN 
             Rudi MEDVED                                                OBČINE ZAGORJE OB SAVI 
                                                                                                Matjaž ŠVAGAN 
 
 

 

 


